

2 August 2022 أغسطس 2022

Disclosures and Compliance Section Market Operations & Surveillance Abu Dhabi Securities Exchange السادة / قسم الإفصاح والامتثال المحترمين،،، إدارة العمليات والرقابة سوق أبوظبي للأوراق المالية

Greetings,

Subject: Meeting of the Board of Directors of Fertiglobe plc (Company) held on Monday 1
August 2022

We refer to the above matter and write to notify you that the Board of Directors of the Company held a meeting today, Monday 1 August 2022, via video conference, and resolved as follows:

- 1. Approval of the financial statements for the second quarter of the financial year 2022 (copy attached).
- 2. Approval of the recommendation to distribute a cash dividend of USD 750 million for the first half of the current financial year 2022, which will be submitted to the Company's shareholders for approval at the general assembly. The exact date and time of the general assembly will be determined later on.

The Board also considered recent developments relating to the activities of the Company and its projects.

تحبة طبية و بعد،،،

الموضوع: اجتماع مجلس إدارة شركة فيرتيغلوب شركة عامة محدودة بالأسهم (الشركة) المنعقد اليوم الإثنين الموافق 1 أغسطس 2022

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، فإننا نفيدكم بأن مجلس إدارة الشركة قد عقد اجتماعاً له عن بعد اليوم الإثنين الموافق 1 أغسطس 2022 باستخدام خاصية الاتصال المرئي وقرر ما يلي:

- الموافقة على البيانات المالية للربع الثاني من السنة المالية الحالية 2022 (مرفق).
- 2. الموافقة على مقترح توزيع أرباح نقدية على المساهمين عن النصف الأول من السنة المالية الحالية 2022 بمبلغ وقدره 750 مليون دولار أمريكي، وسوف تعرض هذه التوصية على مساهمي الشركة في الجمعية العمومية. سيتم تحديد مبعاد انعقاد الجمعية العمومية لاحقاً.

كما اطلع مجلس الإدارة على آخر المستجدات المتعلقة بأعمال الشركة ومشاريعها.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Ms. Rita Guindy Director-Investor Relations

السيدة / ريتا جندي مدير علاقات المستثمرين

\* ABU DHABI - U.A.E \*

2. Guirly

**Copy to:** Securities and Commodities Authority

نسخة إلى: السادة/هيئة الأوراق المالية والسلع المحترمين